
Kauza Ševčík v plném proudu. Řešením je i
rušit účty v protičeské, zločineckým
globalistům sloužící „České“ spořitelně
- CZ24 News | 9. dubna 2023

ČESKO: Kauza České spořitelny, VŠE a děkana Miroslava Ševčíka žije dál vlastním životem.
Poslanec Patrik Nacher (ANO) se rozhodl celou kauzu nasvítit v trochu jiném světle. A
dlouholetý starosta Čelákovic Jiří Vintiška se rozohnil.

V závěru roku 2016 oznámil spolek Bezpečnostní centrum Evropské hodnoty z. s. velký úspěch a
upozornil, že Česká spořitelna stáhne své reklamy z webů, které tento spolek označí za
dezinformační.

Teď Česká spořitelna vyzvala VŠE, aby odvolala děkana Miroslava Ševčíka s tím, že při jeho odvolání
bude školu dál sponzorovat. Na sociálních sítích se proti této výzvě objevilo několik poznámek.

Poslanec za ANO Patrik Nacher se rozhodl chování České spořitelny podat v trochu jiném světle.

„Je věcí soukromé společnosti, koho bude sponzorovat a proč přestane. Souhlas. Jiný úhel pohledu –
představte si hypotetickou situaci, že by ČS přestala sponzorovat VŠE, protože škola podporuje
progresivistické akce. Byla by reakce stejná? Nemyslím,“ upozornil na twitteru.

„Fajn, tak to pojďme dál řetězit, něco ve smyslu – vydírejte vysokou školu dál (stanovujte si
podmínky) a my zrušíme u vás účet (stanovíme si podmínky). To je fér. Oni si mohou vybrat koho
budou sponzorovat, klienti zase, do jaké banky dají svoje peníze,“ dodal k tématu.

Proti jednání České spořitelny se vymezil dlouholetý starosta pražských Čakovic Jiří Vintiška (Pro
Prahu).

„Tímto krokem Česká spořitelna penalizuje celou řadu nevinných studentů, kteří profitují z její
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podpory. Je mi jedno, jestli Ševčík věří v mimozemšťany anebo si vysvětluje válku jinak. Kde jinde,
než na akademické půdě by se měla vyvíjet debata a kde jinde, než na VŠ by se měly zhmotňovat
argumenty. Je vidět, že ČS se chová jako některé vyděračské instituce a tímto krokem jasně dává
najevo, že studenti jí jsou úplně u pr…  Smutná skutečnost dnešní doby,“ uvedl Lochman. Na jeho
slova upozornil server Naše Praha.
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